
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 28/09/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Την κα Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 
 
             
ΘΕΜΑ:  «Κοντέινερ ερείπιο σε ρόλο αίθουσας στο 7ο Νηπιαγωγείο Αγρινίου» 

 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Συγκέντρωση διαμαρτυρίας μάθαμε ότι πραγματοποίησαν, πρόσφατα, γονείς στο 7ο 
Νηπιαγωγείο Αγρινίου, στην περιοχή του Αγίου Χριστοφόρου. Ο λόγος που 
προχώρησαν σε αυτή την συμβολική κίνηση είναι για να αναδείξουν, για μία ακόμη 
φορά, το σοβαρό πρόβλημα που υπάρχει στη συγκεκριμένη σχολική μονάδα. 
Συγκεκριμένα, ένα απαρχαιωμένο και εξαιρετικά επικίνδυνο κοντέινερ χρησιμοποιείται 
για να στεγάσει 18 παιδάκια. Τα προβλήματα είναι παραπάνω από εμφανή, καθώς, 
υγρασία και μούχλα κάνουν συχνά πυκνά την εμφάνισή τους. Το χειμώνα, οι τοίχοι και 
το ταβάνι στάζουν, ενώ μουχλιασμένο και φθαρμένο είναι και το δάπεδο της 
«αίθουσας». Δεν είναι σε καλύτερη κατάσταση, φυσικά, το εξωτερικό μέρος του 
κοντέινερ. Οι φθορές και στο εξωτερικό μέρος του, υποδηλώνουν την ηλικία του και 
την επικινδυνότητά του. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται η κα Υπουργός: 
 

1. Είναι ενήμεροι οι αρμόδιοι φορείς για τα σοβαρά προβλήματα που αντιμετωπίζει η 
άνω σχολική μονάδα, του 7ου Νηπιαγωγείου Αγρινίου; 
 

2. Υπάρχει μέριμνα από την Πολιτεία για την μεταστέγαση των ανωτέρω μικρών 
μαθητών σε κατάλληλο διδακτήριο με ανθρώπινες προδιαγραφές, το οποίο να μην 
αποτελεί υγειονομική βόμβα για την υγεία των παιδιών;  
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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